
Z  Á  P  I  S 
z 12. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 16. prosince 2020 od 18:00 hodin 

 ve velkém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 19 členů zastupitelstva města. 

Omluveni: Miloš Šimek, František Dukát 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM 

MěÚ, Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ, Ing. Zina Petrásková – ředitelka Senior-

domu Soběslav 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že je přítomno 19 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 

a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 

že z jednání zastupitelstva města je pořizován zvukový záznam, který bude následně 

zveřejněn na internetových stránkách města. Dále je přenos jednání vysílán on-line. 

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 12. zasedání zastupitelstva města. 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Složení slibu člena ZM 

2. Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2020 

3. Rozpočet města na rok 2021 

4. Střednědobý výhled rozpočtu města na roky 2022-2024 

5. ZŠ E. Beneše – dodatek č. 3 ke zřizovací listině 

6. Majetkové převody 
A: Prodej pozemku p. č. 1181/9 v k. ú. Soběslav 

B: Prodej pozemku p. č. 2918/10 v k. ú. Soběslav 

C: Přijetí daru – pozemků p. č. 1047/4, 1047/9 a 1058/50 v k. ú. Chlebov 

7. Projekt „Nástavba Senior-domu Soběslav“ 

8. Průmyslová zóna Soběslav 

9. Různé 

Bez diskuse. 

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Program jednání byl schválen.  

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Petr Lintner, Ing. Petr 

Král, Mgr. Milan Dančišin. 

Hlasování o složení návrhové komise: 

Pro: 16 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; 

Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; 

Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 
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Proti: 0 

Zdržel se: 3 

Mgr. Petr Lintner; Ing. Petr Král; Mgr. Milan Dančišin 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 

zastupitelstva města Ing. Ivetu Matějů, Jaroslava Himpana. 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Pro: 17 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr 

Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; 

MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 

Ing. Iveta Matějů; Jaroslav Himpan 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 11. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 

svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 

jednání uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 1 – Složení slibu člena ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Starosta města informoval o rezignaci Ing. Martina Kákony na funkci člena ZM dne  

15. 10. 2020. Uvolněný mandát přijal první náhradník z dané volební strany pan Jan Černý 

(Piráti pro Soběslav), který zákonným způsobem složil slib člena ZM. 

K bodu 2 – Změna č. 4 rozpočtu města v roce 2020 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: 

 Změna rozpočtu města na rok 2020 – Rozpočtové opatření č. ZM 4/2020 

Předloženo Rozpočtové opatření č. ZM 4/2020, kterým se zvyšuje celkový objem 

rozpočtových příjmů města na rok 2020 o 1.456.446,39 Kč a snižuje celkový objem 

rozpočtových výdajů o 1.195.523,61 Kč. Z rozpočtového opatření č. ZM 4/2020 vzniká 

zvýšení prostředků na běžných účtech města ve výši 5.389.865,22 Kč. 

Dále předložen návrh na uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi městem a TJ Spartakem 

Soběslav na poskytnutí dotace ve výši 400.000 Kč určené na pokrytí ztráty TJ Spartak 

Soběslav v souvislosti s pandemií koronaviru. 

Dále předložena informace o rozpočtovém opatření č. RM 4/2020 přijatém RM Soběslav  

20. 10. 2020. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání dne  

7. 12. 2020 projednal předložený návrh změny rozpočtu č. ZM 4/2020 a doporučil ho ZM ke 

schválení. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – Bc. M. Bučinský, Mgr. M. Pánek 

občané – S. A. Němečková 
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Usnesení 

Zastupitelstvo města: 

1) Schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. ZM 4/2020 

v předloženém znění. 

2) Souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy s TJ Spartak Soběslav, z. s., na poskytnutí 

dotace ve výši 400.000 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – Rozpočet města na rok 2021 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: 

 Návrh rozpočtu města Soběslavi na rok 2021 

Návrh rozpočtu města Soběslavi byl zpracován v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb.,  

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích. 

Návrh rozpočtu na rok 2021 je sestaven jako schodkový, celkové příjmy dosáhnou částky 

158.913.316 Kč a výdaje 163.931.200 Kč, plánovaný schodek 5.017.884 Kč bude pokryt 

z dostatečné rezervy na běžných účtech města. 

Dále předložen návrh na uzavření veřejnoprávních smluv na poskytnutí dotace určené na 

podporu zájmových spolků a sdružení mezi městem a TJ Spartakem Soběslav, SK Domečkem 

Soběslav, Florbalem Soběslav, Diakonií ČCE – středisko Rolnička Soběslav, a Správou města 

Soběslavi, s. r. o., vycházející ze schváleného rozpočtu města Soběslavi na rok 2021. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

16. 11. 2020 projednal předložený návrh rozpočtu a doporučuje jej ZM ke schválení. 

Ing. P. Král – označil předložený návrh za příliš optimistický. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města: 

1) Schvaluje rozpočet města Soběslavi na rok 2020 v předloženém znění. 

2) Souhlasí s uzavřením veřejnoprávních smluv na poskytnutí dotací ze schváleného rozpočtu 

města na rok 2021 s TJ Spartak Soběslav, z. s.; SK Domeček Soběslav, z. s.; Florbal 

Soběslav, z. s.; Diakonie ČCE – středisko Rolnička Soběslav; se Správou města Soběslavi,  

s. r. o. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 16 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří 

Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena 

Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan 

Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 2 

Bc. Miloš Bučinský; Ing. Petr Král 

Zdržel se: 1 

Jan Černý 

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 4 – Střednědobý výhled rozpočtu města na roky 2022-2024 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: 

 Střednědobý výhled rozpočtu města Soběslav na roky 2022-2024 

Předložen návrh rozpočtového výhledu města na roky 2022-2024 vycházející z dosud 

platného výhledu na roky 2020-2022, který byl sestaven v souladu se zákonem č. 250/2000 

Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, a slouží pro potřeby střednědobého 

finančního plánování rozvoje obce. Rozpočtový výhled zahrnuje také informace o rozpočtech 

let 2019, 2020 a 2021. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor projednal dne 7. 12. 2020 

střednědobý výhled rozpočtu města Soběslavi na roky 2022-2024 a doporučil ho ZM ke 

schválení. 

Ing. P. Král – nevidí právní důvod pro projednání na dnešním jednání ZM a podal protinávrh 

spočívající v odložení projednání střednědobého výhledu rozpočtu města Soběslav na roky 

2022-2024. 

Hlasování o protinávrhu Ing. P. Krále: 

Pro: 3 

Jan Černý; Bc. Miloš Bučinský; Ing. Petr Král 

Proti: 13 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří 

Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal 

Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Zdržel se: 3 

Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková 

Návrh nebyl přijat. 

Ing. J. Bláha předložil původní návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Soběslavi schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu města Soběslav na 

roky 2022–2024 v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 15 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří 

Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 

Proti: 3 

Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Ing. Petr Král 

Zdržel se: 1 

Ing. Iveta Matějů 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 5 – ZŠ E. Beneše – dodatek č. 3 ke zřizovací listině 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy: 

 Návrh dodatku č. 3 ke zřizovací listině ZŠ E. Beneše 

 Úplné znění Zřizovací listiny ze dne 30. 3. 2005 ve znění Dodatku č. 1, Dodatku č. 2  

a Dodatku č. 3 

Předložen návrh dodatku č. 3 ke zřizovací listině ZŠ E. Beneše ze dne 30. 3. 2005 včetně 

úplného znění zřizovací listiny, který upravuje zřizovací listinu do souladu s platnou 

legislativou, rozšiřuje a upřesňuje rozsah doplňkové činnosti, hospodaření a práva  

a povinnosti ke svěřenému majetku. 
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Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje Úplné znění Zřizovací listiny ze dne 30. 3. 2005 včetně 

dodatku č. 3, příspěvkové organizace města Soběslavi – Základní školy Soběslav,  

tř. Dr. Edvarda Beneše 50, v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 6 – Majetkové převody  

A: Prodej pozemku p. č. 1181/9 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva prodeje pozemku panu Pavlu Doležalovi, Soběslav 

Předložen návrh prodeje výše uvedeného pozemku o výměře 830 m
2
 za cenu 116,13 Kč/m

2
 

dle znaleckého posudku. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 1181/9 o výměře 830 m
2
  

v k. ú. Soběslav, který je ve vlastnictví města, Pavlu Doležalovi, Soběslav, za cenu dle 

znaleckého posudku, tj. 116,13 Kč/m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

B: Prodej pozemku p. č. 2918/10 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva prodeje pozemku paní Růženě Kuníkové, Choustník 

Předložen návrh prodeje výše uvedeného pozemku o výměře 558 m
2
 za cenu 177,73 Kč/m

2
 

dle znaleckého posudku. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 2918/10 o výměře 558 m
2
  

v k. ú. Soběslav, který je ve vlastnictví města, Růženě Kuníkové, Choustník, za cenu dle 

znaleckého posudku, tj. 177,73 Kč/m
2
. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

C: Přijetí daru – pozemků p. č. 1047/4, 1047/9 a 1058/50 v k. ú. Chlebov 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva darování pozemků původní silnice do Chlebova od Jihočeského 

kraje 

Předložen návrh přijetí daru výše uvedených pozemků o výměře 2.409 m
2
, 71 m

2
 a 78 m

2
 od 

Jihočeského kraje do majetku města Soběslav. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru od Jihočeského kraje – pozemků p. č. 1047/4, 

1047/9 a 1058/50 v k. ú. Chlebov o celkové výměře 2.558 m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 7 – Projekt „Nástavba Senior-domu Soběslav“ 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva rekapitulace projednání v ZM a financování projektu „Nástavba 

Senior-domu Soběslav“ 

V návaznosti na doporučení finančního výboru ze dne 16. 11. 2020, usnesení RM  

č. 22/299/2020 ze dne 18. 11. 2020 předložena rekapitulace postupu přípravy nástavby 

Senior-domu Soběslav, na kterou město obdrželo dotaci od MPSV ve výši max. 22.458.270 

Kč. Součástí důvodové zprávy je rovněž harmonogram stavebních prací a způsob financování 

nástavby včetně následného provozu. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma - Finanční výbor na svém jednání dne 16. 11. 2020 projednal na základě dopisu 

zaslaného zastupiteli města za SNK – nejsme stranou otázku nástavbu Senior-domu Soběslav 

a doporučil její opětovné projednání v ZM. 

V rámci následné diskuse předložil návrh doplňujícího usnesení k tomuto bodu ve znění: 

Zastupitelstvo města ukládá radě města vypracovat studii dalšího rozvoje stávajícího areálu 

Senior-domu a domu s pečovatelskou službou v Soběslavi a s tím spojených služeb pro 

seniory. 

Bc. Miloš Bučinský – v roce 2015 a 2016 byly zpracovány varianty rozšíření Senior-domu 

Soběslav. Všechny varianty však předpokládaly pouze jeho přístavbu následného patra. 
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Ing. J. Bláha – v zápise ze ZM dne 10. 2. 2016 jsou uvedeni architekti, které město oslovilo 

ohledně možnosti výstavby nové budovy mimo stávající Senior-dům nebo jeho rozšíření. 

Z diskuse však vyšla jako vodná varianta nástavba budovy Senior-domu o jedno patro. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – Bc. M. Bučinský, Ing. J. Bláha, Ing. P. Král, V. Nedvěd, L. Zbytovská,  

J. Černý 

občané – B. Chadim, Ing. Z. Petrásková, Z. Rux, S. A. Němečková, Ing. M. Kákona,  

Ing. P. Plát, Ing. R. Bryll, Ing. B. Ctibor, Mgr. Z. Kozlíček, pí Srncová 

Hlasování o návrhu usnesení Ing. J. Klímy: 

Pro: 6 

Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena 

Molíková 

Proti: 1 

Mgr. Michal Pánek 

Zdržel se: 12 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan;  

Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Václav Nedvěd; Michal Turek;  

Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Usnesení nebylo přijato. 

Ing. J. Bláha předložil původní návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města v návaznosti na usnesení č. ZM 2/011/2018 ze dne 17. 12. 2018: 

1) Bere na vědomí schválení žádosti o dotaci na akci „Nástavba Senior-domu v Soběslavi“ 

s využitím dotace z programu Ministerstva práce a sociálních věcí – 013 310 Rozvoj a obnova 

materiálně technické základny sociálních služeb 2016-2020, podprogram 013 D 313 Podpora 

reprodukce movitého a nemovitého majetku soc. služeb. 

2) Schvaluje realizaci akce „Nástavba Senior-domu v Soběslavi“ za podmínek stanovených 

poskytovatelem dotace. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 15 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Jiří 

Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 
Proti: 2 

Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý 

Zdržel se: 2 

Ing. Petr Král; Ing. Iveta Matějů 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 8 – Průmyslová zóna Soběslav 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: 

 Možnosti regulace výstavby v průmyslové zóně - rešerže 

V návaznosti na minulé jednání ZM a především usnesení č. 11/081/2020, které uložilo radě 

města jednat s petičním výborem, požádal starosta města Mgr. Petra Lintnera  

a Mgr. A. Krejčovou, členy RM pověřené jednáním s petičním výborem, aby předložili 

zprávu o těchto jednáních. Následně se k této zprávě mohou vyjádřit i zástupci petičního 

výboru. 

Mgr. Petr Lintner – informoval o jednáních se zástupci petičního výboru uskutečněných  

13. 10., 4. 11. a 20. 11. 2020, ze kterých byly pořízeny zápisy a rozeslány všem členům ZM. 

Seznámil přítomné s výsledky jednotlivých jednání. 
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Mgr. A. Krejčová – doplnila informaci Mgr. Petra Lintnera a předložila návrh usnesení na 

zřízení výboru zastupitelstva města, který by se zabýval rozvojem průmyslové zóny. 

Návrh usnesení: 

a) Zastupitelstvo města souhlasí se zřízením výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav. 

Výbor bude sedmičlenný a budou v něm poměrným způsobem zastoupeny všechny volební 

strany, které jsou v zastupitelstvu města.  

Hlavním úkolem výboru bude sledovat zájmy města v dopravě, zaměstnanosti, podnikání, 

životního prostředí a dalších důležitých oblastech při rozvoji průmyslové zóny, jednat  

s vlastníky pozemků a shromažďovat podklady pro jednání zastupitelstva města. 

Nominace členů výboru zašlou zástupci volebních stran k rukám starosty města do  

15. 1. 2021. 

b) Zastupitelstvo města pověřuje starostu města zajistit účast zástupce vlastníka pozemků  

a budoucího investora Průmyslové zóny Soběslav na příštím jednání zastupitelstva města, 

které se bude konat 3. 2. 2021, k projednání důležitých záležitostí spojených s rozvojem 

průmyslové zóny.  

c) Zastupitelstvo města ruší své usnesení č. 10/068/2020.  

d) Zastupitelstvo města ruší své usnesení č. 11/080/2020.   

e) Zastupitelstvo města ruší své usnesení č. 11/081/2020. 

f) Zastupitelstvo města ruší své usnesení č. 11/075/2020.  

U usnesení navržených ke zrušení Mgr. A. Krejčová citovala jejich znění. Dále objasnila 

způsob nominace členů připravovaného výboru pro rozvoj PZ. 

Za petiční výbor vystoupil Ing. P. Plát a Z. Rux.  

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – Bc. M. Bučinský, Mgr. Pavel Lintner, Ing. J. Bláha, J. Černý. 

občané – Ing. R. Bryll, Ing. M. Kákona, E. Výborná, B. Chadim, G. Pospíšilová,  

S. A. Němečková. 

Mgr. Petr Lintner zdůraznil nutnost a význam přizvání zástupce investora na jednání  

a požádal o vyhlášení přestávky za účelem případné úpravy usnesení před hlasováním. 

Ing. J. Bláha vyhlásil desetiminutovou přestávku. 

Po ukončení přestávky Mgr. A. Krejčová předložila upravený návrh usnesení: 

a) Zastupitelstvo města souhlasí se zřízením výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav. 

Výbor bude sedmičlenný a budou v něm poměrným způsobem zastoupeny všechny volební 

strany, které jsou v zastupitelstvu města.  

Hlavním úkolem výboru bude sledovat zájmy města v dopravě, zaměstnanosti, podnikání, 

životního prostředí a dalších důležitých oblastech při rozvoji průmyslové zóny, jednat 

s vlastníky pozemků a shromažďovat podklady pro jednání zastupitelstva města. 

Nominace členů výboru zašlou zástupci volebních stran k rukám starosty města do  

15. 1. 2021. 

b) Zastupitelstvo města pověřuje starostu města zajistit účast zástupce vlastníka pozemků  

a budoucího investora Průmyslové zóny Soběslav na příštím jednání zastupitelstva města, 

které se bude konat 3. 2. 2021, k projednání důležitých záležitostí spojených s rozvojem 

průmyslové zóny. 

c) Zastupitelstvo města ruší své usnesení č. 10/068/2020. 

Ing. I. Matějů – předložila návrh hlasovat o jednotlivých usneseních samostatně. 

Hlasování o návrhu Ing. I. Matějů: 

Pro: 5 

Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Ing. Iveta Matějů 
Proti: 3 

Ing. Jindřich Bláha; Václav Nedvěd; Mgr. Petr Valeš 

Zdržel se: 11 

Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Mgr. Alena Krejčová;  
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Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Irena Molíková; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; 

MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Návrh nebyl přijat. 

Hlasování o návrhu Mgr. A. Krejčové: 

Pro: 14 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan;  

Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; 

Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 
Proti: 0 

Zdržel se: 5 

Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Ing. Iveta Matějů 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 9 – Různé 

Paní Srncová – z důvodu pořizování zkráceného zápisu z jednání zastupitelstva požádala  

o možnost zveřejňování časového údaje o rozsahu jednotlivých bodů ve zvukovém záznamu. 

Ing. R. Bryll – požadované údaje ve struktuře programu jednání ZM zveřejníme spolu se 

zápisem. 

V. Nedvěd – požádal o možnost řešení znečištění komunikací v souvislosti s výstavbou 

železničního koridoru. 

Paní Růžičková – dotaz na důvody zrušení komise IT a komise životního prostředí  

a odpadového hospodářství. 

Ing. J. Bláha – informace budou zveřejněny v lednovém čísle Hlásky. 

G. Pospíšilová – dotaz na řešení situace dvou bezdomovců – bratrů Červenkových. 

Ing. R. Bryll – shrnul nabízenou pomoc včetně opakované nabídky městského bytu, město  

i nadále hledá další možnosti. 

S. A. Němečková – poděkovala za pozvání na sociálně zdravotní komisi RM, na které byla 

představena Platforma sociálního bydlení. Dle jejího názoru důvodem pro odmítání nabízené 

pomoci jsou obavy ze spolupráce s pracovníky města a SZO MěÚ. 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 16. prosince 2020 ve 22.00 hodin. 

 


